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Abstract (en)
A palletised container comprising a pallet (1), an outer housing (2) and a plastic inner container (3), wherein the outer housing is connected
releasably to the pallet in the region of its lower edge. The inner container is inserted into the outer housing and supported on the pallet. The pallet
has a peripheral receiving groove (5) for the outer housing, into which receiving groove the outer housing is inserted with its lower edge (6). The
lower edge of the outer housing is fixed in the receiving groove by holding tongues (7) which are passed through cutouts (8), which are closed at the
edges, in the receiving groove, engage over components of the lower edge of the outer housing, and are fastened releasably in the pallet. <IMAGE>

Abstract (de)
Palettenbehälter mit einer Palette (1), einem Außenmantel (2) und einem aus Kunststoff bestehenden Innenbehälter (3). Der Außenmantel ist
im Bereich seines unteren Randes mit der Palette lösbar verbunden. Der Innenbehälter ist in den Außenmantel eingesetzt sowie auf der Palette
aufgelagert. Die Palette weist eine umlaufende Aufnahmerinne (5) für den Außenmantel auf, in welche der Außenmantel mit seinem unteren Rand
(6) eingesetzt ist. Der untere Rand des Außenmantels ist durch Haltezungen (7) in der Aufnahmerinne befestigt, die durch randgeschlossene
Ausnehmungen (8) in der Aufnahmerinne hindurchgeführt sind, Bauteile des unteren Randes des Außenmantels überfassen und in der Palette
lösbar festgesetzt sind. <IMAGE>
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